



## Vit-Bits

Crunchy treats filled with a delicious Multi-Vitamin paste. It is not just their taste that makes them the perfect snack in any situation but also the specially added Taurin which is essential for good eyesight and healthy heart, and the well-balanced combination of extra B-Vitamins which prevent nutrition-caused deficiency symptoms like loss of hair, skin problems and dull coat.

**Directions for use:** 5-10 psc daily as preventive treatment or 10-20 psc daily during 3 weeks as intensive treatment.

Хрустящие подушечки с наполнителем из мульти-витаминной пасты. Очень вкусны и полезны, так как помимо необходимых каждый день витаминов, они содержат таурин, поддерживающий отличное зрение и здоровое сердце кошки, и комплекс витаминов группы В, которые предотвращают выпадение и тусклость шерсти, появление кожных заболеваний.

**Указания к применению:** 5-10 шт. в день для профилактики или 10-20 шт. в день в течении 3-х недель как интенсивный курс.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12625	75 psc / шт.	18 / 144	24 months / 24 мес.	8711231126255	RUS/LV/CZ/LT/ SK/HU/PL/BG
13248	150 psc / шт.	- / 12		8711231132485	RUS/CZ/UKR/ LT/LV/EST